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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi ún. esemény utáni tablettát váltottak ki a 
gyógyszertárakban?" 

Tisztelt Pintér Sándor Belügyminiszter Úr!

 
 Ezúton is gratulálok a szívhangrendelethez!
 
Az abortusz a vezető halálok,  a népirtás  szintjére  emelkedett  a magzatok pusztítása.  A magyar
magzatáldozatok száma a KSH 22 ezres száma helyett valójában háromszoros lehet, mert csak a
sebészi  magzatelhajtásokat  mutatják  ki,  négy  másik  abortusztípust  nem  számolnak.  Az
abortusztabletta vegyi fegyverének (RU486) magyarországi hadrendbe állítását 2005-ben az Alfa
Szövetség által szervezett tüntetéssel sikerült meghiúsítani, de az „angyalcsináló” IUD-k, vagyis a
korai abortuszt előidéző ún. „spirál” kb. 20.000 magzatáldozatot, a 72 órás, úgynevezett „sürgősségi
fogamzásgátlás”  kb.  18.000  magzatáldozatot  követel  hazánkban  évente.  A  méregtablettával
külföldön elhajtott magyar babákkal kb. ezer életet veszítünk, a kriminális abortuszok is kb. ezer
magzatáldozattal  járhatnak  minden  évben  –  hívta  fel  a  figyelmet  hazánk  egyik  legaktívabb
életvédője,  dr.  Téglásy  Imre  a  legolvasottabb  jobboldali  hírportálon  közzétett  tanulmányában:
https://kuruc.info/r/9/250877 
 
Jó lenne tisztábban látni, ebben kérem segítségét, mert a 2022. szeptember 20-án (majd november
1-jén)  a  novak.elod@mihazank.hu  címről  az  ugyfelszolgalat@bm.gov.hu  címre  Önnek  címzett
levelemre semmilyen választ nem kaptam, ahogy helyettesének is hiába írtam november 23-án a
bence.retvari@parlament.hu  címre.  Ezek  a  címeik  nem  működnek,  vagy  a  politikai  kultúra
hiányáról van szó? Illő volna, ha minden állampolgár kapna választ. A levelek mekkora részére nem
válaszolnak semmit?
 



 
Az érdemibb kérdésem pedig, amire továbbra is választ várok: 2021-ben és 2020-ban (és ha lehet
már tudni, 2022-ben) mennyi ún. esemény utáni tablettát váltottak ki a gyógyszertárakban, vagy
írtak fel receptre? A 72 órás, úgynevezett „sürgősségi fogamzásgátlás” érdekelne. Ahhoz, hogy a
vezető halálok ügyében tisztábban lássunk, szükséges volna ezt megvizsgálni.
 
Köszönettel:
 Novák Előd
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